
 
 

Protokół z zebrania Rady Rodziców  
Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Kluczach  

z dnia 17.10.2019 r. 

 

W zebraniu uczestniczyło 19-stu przedstawicieli klasowych Rad Rodziców oraz dyrektor          
szkoły Pani Marta Dziura. 

Lista uczestników stanowi załącznik (1) do protokołu. 

Zebranie rozpoczęła Pani Dyrektor, która omówiła następujące tematy: 

- remont na dolnym piętrze szkoły, gdzie będzie Centrum Doświadczania Świata – placówka             
wsparcia dziennego w formie specjalistycznej, które ma być otwarte od 1 lutego 2020 r. 

- nowy plac zabaw na terenie placu szkolnego, 

- w wakacje odbył się remont stołówki oraz zaplecza kuchennego, a także zostały odświeżone              
korytarze oraz 2 parkiety, 

- w planach jest zakup nowych krzeseł na aulę oraz inwestycja w sieć komputerową oraz               
monitoring szkoły oraz monitoring placu zabaw, 

- budowa hali sportowej - odebrano przekazaną przez Jacka Osucha, Sekretarza Stanu w             
Ministerstwie Sportu i Turystyki, promesę na dofinansowanie budowy hali sportowej w           
Kluczach. Na ten cel gmina otrzyma 5 mln złotych dofinansowania. Budowa ma się             
rozpocząć w 2020 r. i ma trwać 3 lata. 

- w tym roku szkolnym nie będzie organizacji Zielonej Szkoły ze względu na to, iż               
nauczyciele nie są w stanie zapewnić uczniom 24 dobowej opieki. 

 

Następnie omówiono sprawy dotyczące zapytań rodziców: 

- szafki szkolne – uczniowie mają utrudniony dostęp do szafek, z uwagi na zakaz chodzenia               
do szatni w czasie przerw; propozycja, by szafki zostały przeniesione w inne miejsce np. na               
korytarz, 
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- prośba rodziców o przekazywaniu informacji o fakcie, iż basen jest nieczynny oraz o zakup               
dodatkowych haczyków do przebieralni, które powinny być niżej zamontowane, by były           
dostępne dla młodszych dzieci; należy również sprawdzić stan techniczny suszarek na           
basenie, 

- strajk włoski – nauczyciele ze Szkoły Podstawowej w Kluczach w obecnej chwili nie              
podjęli decyzji o przystąpieniu do strajku, w razie zmiany decyzji, Pani Dyrektor poinformuje             
o tym rodziców, 

- Piknik Rodzinny odbędzie się 7 czerwca 2020 r. 

 

W następnej kolejności wybrano osobę upoważnioną do konta bankowego Rady Rodziców,           
został nią Grzegorz Tomsia. Powołano również Komisję Skrutacyjną w składzie Zuzanna           
Mól oraz Łukasz Gieszczyk. 

Przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała o zaopiniowaniu przez prezydium Rady         
Rodziców programu wychowawczo-profilaktycznego na rok szkolny 2019/2020 w dniu         
30.09.2020 r. ( załącznik (2) do protokołu ). 

Ponadto rodzice zasygnalizowali problem dot. sprzedaży zabawek oraz gadżetów, a także           
niezdrowej żywności typu „słodycze w sprayu” w sklepiku szkolnym. 

Podjęty został również temat e-dziennika, a w szczególności późnych wiadomości od           
nauczycieli oraz braku informacji odnośnie zadań domowych i sprawdzianów. 

Skarbnik Rady Rodziców prosi o przekazanie do 31.10.2019 r. deklaracji wpłat na fundusz             
Rady Rodziców. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

Protokół sporządziła: 

 Iwona Ładoń  

Sekretarz Rady Rodziców. 
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